

## LETTER OF CERTIFICATION

Issue Date: Apr 26, 2022. Expiration Date: Oct 31, 2022.

This letter is to certify that China LED Company- Shenzhen TongYiFang Optoelectronic Technology CO., LTD. is using Bridgelux® BXCD4545, BXCD3535, BXCD3036, BXCD2240, BXCD2235, BXCD1835 and BXCD1735 series middle and high power LED chips to promote products to International and China LED Lighting Projects. Bridgelux provides IP indemnification for Bridgelux LED chip products purchased from us under our Standard Terms and Conditions of Sale. Bridgelux LED products also carry the American brand name for high quality. Bridgelux LED middle and high power chips are rigorously tested for quality and performance. If there are any questions regarding whether or not Customer uses Bridgelux middle and high power LED chips in conjunction with a lighting project, we can help to verify. We will continue supporting this customer to win more LED lighting projects with our high quality LED chips. Thanks for your support of Bridgelux!

Contact for chip identification: Huishihuang@bridgelux.com/ Andrewchiu@bridgelux.com/

Main: +86-755-8656-2381

Add.: 301, Building 10, Software Park Phase 2 Keji Middle 2nd Road. Nanshan, Shenzhen, 518057 China.

开填日期: 2022/04/26 截止日期: 2022/10/31

此信是为了证明中国的 LED 封装厂- 深圳市同一方光电技术有限公司 采用普瑞 BXCD4545, BXCD3535, BXCD3036, BXCD2240, BXCD2235, BXCD1835 和 BXCD1735 中高功率 LED 芯片系列用于国内外 LED 照明项目进行投标。普瑞的 LED 芯片均通过严格的品质及性能测试,在普瑞标准销售条款与条件下,普瑞为购买自我们正规销售渠道与协议的普瑞 LED 芯片产品提供专利保障与美国品牌的高质量保证。如有疑问客户是否在项目中协力使用普瑞的中高功率芯片。我们可以协助鉴别。我们将以高品质芯片继续支持这个客户赢得更多的 LED 项目。感谢您对普瑞支持!

免费芯片鉴别: Huishihuang@bridgelux.com/ Andrewchiu@bridgelux.com/

电话: +86-755-8656-2381

地址: 深圳市南山区科技中二路软件园二期10栋301室

感谢您对普瑞支持!

Sincerely.

Asia Chip Business, Bridgelux Inc.

46430 Fremont Boulevard, Fremont, CA 94538, USA

Tel: 1-925-583-8400